
Zápis z 29. členské schůze RC Havířov konané dne 19. února 2O25

O svolání Členské schŮze klubu rozhodl podle článku VII, 1.1 Stanov RC |-iavířov výkonný
výbor na svém jednání dne 18, t2, 2024, jednání stanovil na středu 19. února 2025.
K jednání pozval členy klubu starší 15 let 21. ledna 2025 pozvánkou zveřejněnou na
oficiálním informaČním mediu klubu - webové stránce do restaurace Sport Club Slávie se
sídlem na ul. Astronautů 2 v Havířově.

Jednání Členské schŮze (dále jen ČS) uvedl z pověření výkonného výboru RC Havířov
(dále jen RCH) předseda klubu Ing. Radomír Kloda, Přivítal účastníky Čs a předložil
návrh, aby další jednání vedl řídící CS, na něhož byl navržen člen výkonného výboru Petr
Basel, a nechal o návrhu hlasovat.
Hlasování: přo 22 hlasŮ, proti 1, abstence 1

ŘÍCÍcí scnŮze Petr Basel pak upozomil přítomné na nutnost dodržovat formální náležitosti
jednání a vyzval přítomné, aby si prostudovali předložené materiály, pokud tak již
neučinili.
Nato vyzval účastníky jednání, aby se vyjádřili k předloženému jednacímu a volebnímu
řádu. Jelikož nebyly vzneseny žádné připomínky, nechal o materiálech hlasovat
Hlasováníi pro 23 hlasů, proti O, abstence 1

ŘiOici ČS dále zúčastněným předložil'program Čs a vyzval je k podání připomínek a
případných návrhŮ na doplnění nebo změny programu,

Program:

1. Zahájení a volba řídícího schŮze,
2. Schváleníjednacího řádu, prograrnu ČS, volba pracovního předsednictva

a komisí.
3. Zprávy o Činnosti, sportovních aktivitách RCH a hospodaření za rok 2023,
4. Revízní zpráva 7.a rok 2023.
5. Zpráva mandátové komise.
6. Volba předsedy klubu, potvrzení přejsedou yvbraných óenŮ výkonného

výboru, volba revizora a volba delegátŮ na VH ČSnU a OS ČUS.
7. Návrh plánu činnosti na rok 2a24 - komentář.

Návrh rozpočtu na rok Za24 - komentář,
Komentář k novele Poplatkového řádu RCH,

8, Diskuse ke zprávám a návrhŮm.
9, Návrh na usnesení a diskuse k návrhu na usnesení - hlasování o přUetí

usnesení.
10, Závěr.

K předloŽenému programu ČS nebyly vzneseny žádné připomínky, proto řídící schŮze
vyzval přítomné k hlasování
Hlasování: pro 24 hlasŮ, proti O, abstence O

ŘiOici ČS pak seznámil přítomné s návrhem W RC na složení pracovního předsednictva a
pracovních komisí ČS a vyzval přítomné, aby hlasovalí o návrzích en bloc

Pracovní předsednictvo: Ing. Radomír Kloda, Patrik Kovács a Petr Basel
Hlasováníl pro 24 hlasů, proti O, abstence O

Mandátová komisel Ladislav Kozubík, Jan Kozubík (třetí člen nebyl navržen)
Hlasování: pro 24 hlasŮ, proti O, abstence O

Návrhová komise: Karel Gaman, Aleš Kloda (třetí člen nebyl navržen)
Hlasování: pro 22 hlasů, proti O, abstence 2
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Ověřovatel(é) zápisu z ČSl z pléna navrženi Noel Sittek a Dan Aberle
Hlasováníl pro 22 hlasů, proti O, abstence 2

Zpráva o činnosti RCH, zpráva o sportovních aktivitách a zpráva
hospodaření za rak 2024
Po zvolení pracovního předsedniďva, řídícího jednání a pracovních komisí byly předloženy
zprávy o činnosti.

Zprávy byly rozděleny na tři části: organizační, sportovní a ekonomickou. Zprávu o stavu
členské základny, personální práci a organizační činnosti spolku a plnění plánu činnosti za
rak 2O24 přednesl předseda klubu Ing. Radomír Kloda. Předložil rovněž vyhodnocení
plnění_usnesení 28. členské schŮze z roku 2a24. Písemná zpráva je součástí protokolu
z 29. C5.

1práva sportovního úseku o rozvoji, sportovní činnosti a výkonnosti družstev za rok2a24
byla předložena jako souhrn hodnocení trenérŮ jednotlivých kategorií sportovním
ředitelem klubu Patrikem Kovácsem, Písernná zpráva je součástí protokolu z29. CS.

Detailní zprávu o hospodaření klubu v roce 2a24 nebylo možno předložit z dŮvodu. že
účetní uzávérka bude dokončena až v polovině měsíce března 2a25. Předseda klubu
přečetl obecnou zprávu o hospodařeňí, kterou písernně předložil osobně nepřítomný a
omluvený ekonom klubu Pavel Indrák, Ve zprávě konstatuje| že ze všech ukazatelŮ
vyplývá, že klub ve fiskálním roce 2O24 dosáhl velmi dobrého hospodářského výsledku.

Vzhledem k tomu, že revizor účtŮ Ing. Aleš Kloda nemohl prověřit účetní uzávěrku a
doklady z posledních dvou měsícŮ raku 2O24, které se zpracovávají, provede kontrolu a
podá zprávu o kontrole hospodaření, kontrole plnění a dodržování usnesení 28. členské
schŮze v roce 2a24 a dodržování řádŮ a směrnic revizor zpracuje po účetní uzávěrce a
zpráva bude zveřejněna v příslušné informační sekci klubových webov,ých stránek (další
viz usnesení bod 2$,
Revizor dále oznámil, že rezignuje na funkci, neboť se uchází o členství ve výkonném
výboru kIubu.

Zpráva mandátové komise
Předseda mandátové komise Ladislav Kozubík pak přednesl zprávu o účasti a usnášení
schopnosti ČS:
Přítomno je 24 členŮ ze 40 pozvaných, což je 60 procent. Bez omluvy se nedostavilo 9
členů a řádně se omluvilo 7 členů.
Mandátová komise konstatovala, že k přijetí rozhodnutí prostou většinou je třeba 13
hlasŮ, pro přijetí rozhodnutí třípětinovou většinou je potřeba 15 hlasŮ. Předseda
mandátové komise doporučil přijetí prohlášení o usnášeníschopnosti členské schŮze,
Předsedající schŮze pak vyzval přítomné, aby ke zprávě vznesli připomínky, pokud
nějaké mají, a nechal hlasovat o přijetí zprávy a usnášeníschopnosti,
Zpráva mandátové komise byla přijata 24 hlasy a jednání bylo prohlášeno
usnášeníschopným,

Volby a schválení kooptace do výkonného rr,ýboru
1, §chválení rozšíření počtu členů VV RC

ŘrOici Čs seznámil přítomné s tím, že v prŮběhu funkčního období se výkonný výbor
pro zlepšení práce a zvládnutí úkolŮ usnesl rozšířit počet členŮ W na 7 a požádal
přítomné o souhlas s tímto rozhodnutím
Hlasování: pro 24 hlasŮ, proti O, abstence O
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2 Potvrzení kooptace do výkonného výboru RC
iiřtí'čŠ-;;#ir- prto*ne's ilm, že do výkonného výboru zvoleného .volební
iiJ-lpř ,-áůii u *." 2a23 byl podle dánku Ix, t.Lz 5tanov Rc Havířov

kooptován pan Lukáš Tyburec a požádal o schválení kooptace
Hlasování: pro 24 hlasů, proti O, abstence O

Volba nového člena výkonného rnýboru RC
ňí;il-čš-"";;J*ii Óiit*Íné s tím, že w Rc pociťuje v souvislosti s mnoŽstvím

úkolŮ potřebu rozšíření o dalšího člena. NavĚen je Ing. A}eš Kloda
Hlasováníl pro 23 hlasů, proti O, abstence 1

volba revizora účtů Rc
Řídi;ičŠ-r"ini*il přítomné stím, že po odstoL;pení Ing. Aleše.Klody zfunkce
;;i;;r;-ú;iů Řa, vyvstala potřeba zvolit nového revizora. Svýkonem_funkce
;;;;;;; uetiirou-ňtusíla paní petra Bezecná, kterou, uvedl řídící schŮze, znáte jako

p}"aéáxýňl ráoičovsxéh'o výboru !lg_bu, Faní Bezecná má všechny předpoklady pro

výkon této funkce, neboťje profesí účetní.
Hlasováníl pro 23 hlasů, proti O, abstence 1

Votba delegátů na valnou hromadu ČSnU:

4.

5.

6.
Volba proběhla en bloc
Vn ČSnU: navrženi: Ing. Radomír Kloda, Patňk Kovács a Lukáš Tyburec
Hlasování pro: 19 hlasů, proti O, abstence 5

volba náhradníka - petr Basel
Hlasování pro 23 hlasů, proti O, abstence 1

7, Volba delegáta na valnou hromadu os ču§ Karvinál
Volba proběhla en bloc o delegátovi i náhradníkovi
Delegát: Ing, Radomír Kloda
Náhradník: Petr Basel
Hlasováníl pro 23 hlasů, proti O, abstence 1

ocenění a wznamenání
Óána"i čUS ,,Čestné uznaní za významný a vlýjimečný přínos k rozvoji sPortuo bYlo na

;á;r' výkonnérro utňoiu klubu uděleno s§ortovnrmu řediteli klubu Patrikovi Kovácsovi
k životnímu jubileu +s i"t. p"irik ocenění boorzi až.30. března před výkopem_do utkání 2,

tigy stýmem u23 Řiča;, ,."Uot rnýkonný výbor ČUs.plojed.lfyal a.schvaloval návrhy

iáÓ*u utura, takže ocenéní bude klubu doručeno v průběhu příštího týdne,

Ocenění Ragbista roku:
ocenění Ragbista roku 2024 bude v rámcí klubové ankety předáno těmto hráČŮm:

v kategorii mužŮ Romanu Barabášovi
ocenění bude předáno při jiné příležitosti (při prvním jarním domácím utkánÍ)

vkategoriijuniorŮ MatyáŠiDaňhelovi
ocenění bude předáno přijiné příležitosti (při prvním jarním domácím utkánÍ)

V kategorii dívek lvaně Ptintové

Návrhy
Návrh ňlavních úkolů činnosti na rok 2a2S včetně plánu akcí a mezinárodních
;iyků nvipráarozen 

-v 
písemné formě předem, q9t9ri9|_;tručně okomentoval. předseda

Ři,1ou tni. Řaoomír Kloda, který upozornil na nejdŮležitější body plánu, Předsednictvu CS

nebyly dóručeny žádné připomínky nebo další návrhy,
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Návrh rozpočtu na rok 20.24 ekonom klubu Pavel Indrák předložil plénu písemné
stanovisko k ekonornické situaci klubu s tím, že požádal, aby úplná zpráva byla členstvu
předložena až v měsíci dubnu po účetní uzávěrce, která má termín 30, března,
Ve své zprávě uvedl, že podle neúplných ukazatelŮ Kub hospodařil velmi dobře a
vykazuje zatím velmi dobný hospodářský výsledek. Jeho písemná zpráva je součástí
protokolu z CS.

Novela organizačního řádu ktubu (OŘ RCH) byla vynr:cena změnami v organizaci
klubu a také změnami vyplývajícími ze změn. které přinášejí i zrněny zákonŮ a změny
v organizaci Čus a ČsRu. oŘ ncn má 26 stran a představuje j.akýsi manuál pro činnost
všech řídících a organizačních složek klubu. Podstatné úpravy OR RCH představil sekretář
pověřený vedením klubové legislativy Karel Gaman.

Diskuse
rnformace kluborných funkcionářů
Diskuse ke zprávám a návrhům a disktrse na obecná témata;

Informace
Ondřej Kubala podal informace k mezinárodnímu turnaji v Klagenfurtu a podal návrh na

účast klubových mládežnických dr.užstev na turnajích v Polsku, pokud to
bude jen možné.

osvětlil náplň trénink& družstev U6, U8 a lJí.O, v zimním období používat
větší variabilítu - zapojování do cvičení z jiných sportŮ.

Radomír Kloda podal informaci o možnosti objednávání vstupenek na
ženské mistrovství světa 2025 v Anglii prostřednictvím CSRU od 11. do
31. 3, 2025.

oznámil změnu dodavatele sportovního oblečení, přecházíme k itatské
značce Macron. Vysvětlil systém přímých objednávek u distributora. Na
dotaz Aleše Klody na možnost zjištění přesné velikosti uvedl, že budou
zajištěny vzorky textilu pro možnost vyzkouŠení.

navrhnul podání žádosti Rrmě ČrZ o dotaci v dubnu 2025,

informoval, že ve funkci klubového fundraisera bude pŮsobit Ing. Boris
Nevrlý.

Aleš Kloda

Ladislav Indrák navrhl podání žádosti MS kraji o dotaci na pořádání červnového přeboru
ČR mtáoeže. R.Kloda doplnil, že RCH podá ijednorázový příspěvek od
města Havířov.

Patrik Kovács podal informaci o zahájení lékařských prohlídek a konstatoval špatný
fyzichý stav mládeže,

Patrik Kovács na dotaz z pléna prohlásil, že pro zimní tréninky není v Havířově
možnost dostat se na hříště s urnělou trávou.

Ladislav Indrák informoval, že brzy by mělo být k dispozici druhé hřiště Gascontrol s
travnatou plochou a možnosti usazené ragbyových branek, jehoŽ projekt
na rnýstavbu druhého hřiště s umělou trávou pro fotbal a ragby jehož
projeK v participativnírn rozpočtu v roce 2O23 nevyhrál.

ŘíOící scrrŮze pak s ohledem na absenci dalších přihlášek, diskusi ukončil a vyzval
předsedu návrhové komise, aby přednesl návrh na usn€sení s tím, že není třeba celý
návrh usnesení číst, neboť všichni účastníci jednání měli příležitost se s návrhem
seznámit předem, ale aby přednesl jen návrhy na doplnění usnesení.

patrik kovács

Leon Sittek

Radomír kloda
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Návrh usnesení
Za návrhovou komisi pak vystoupil předseda návrhové komise Karel Gaman a
přednesl jediný doplňující bod, a to usnesení č. Z5 k nepředložené zprávě
revizora ÚČtŮ, která bude zveřejněna po zveřejnění účetní uzávěrky za rok 2024.

Usnqsení 29. člpnské qchůze RC Havířov. z.s.
konané dne 19. 2, 2025 v restauraci §port 9lub §lávie v Havířově_Městě

Usnqsení č,1 k předne§enÝm zprávám
Členská schůze (dále jen ČS} schvaluje
1. zPrávu o Óinnosti RC Havířov a plnění plánu činnosti na úseku administrativním,

p ropag ačn ím a sportovně organizač ním za r ak 2a24
2. zprávu sportovního ředitele o plnění plánu ěinnosúi na úseku sportovní a trenérsk+.

metodické činnosti za rok 2O24
členská schůze bere na vědomí
3. dílČÍ informaci o plnění plánu ěinnosti na úseku hospodařenízarok?024stím, že řádná

zPráva o hospodaření bude předložena formou zveřejnění v sekci Klubové informace -
dokumenty - oficiálního informačního media RC Havířov weboqých stránkách klubu
nejpozději do 30. dubna 2a25.

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

Usnesení č. 2 lt získání kandid4ta na funkci referenta pro mládež a rozvoi
ČS uruaOa uýkonnému qýboru klubu, aby jednal se členy RC případně s rodiči s úkolem
získat vhodného kandidáta pro funkci referenta pro mládež a rozvoj,

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

Usnesení ě, 3 k úpravě počtu Ťlenů vÝkonného vÝboru

ČS podle článku Vlll - Členská schůze, odstavce 3,2 s} Stanov RC schvaluje rozšíření
počtu členů lýkonného uýboru klubu na 7 (sedm}

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, ab§tence 2 hlasy

usnesení č.4 k odstoupení revizora účtů
čs bere na vědomí odstoupení lng. Aleše klody z funkce revizora účtů

Usnesení č. 5 k volbě člena výkonnélro vÝborq klubu
č§ potvzuje volbu pana lng. Aleše klody členem uýkonného v,ýboru klubu

usnesení č. 6 k volbě revizora účtú
ČS potvzuje volbu paní Petry Bezecné revizorkou účtů RC Havířov

Usnespní Č.7 k potvrzení kooptace pana Lr.|káše Tvburce do vÝkonného výboru
ČS podle Článku Vlll - Členská schůze, odstavce 3.3 Stanov RC potvzuje kooptaci pana
Lukáše Tyburce za člena rnýkonného uýboru klubu
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QsFesení č. 8 k volbě deleqátů na valné hromadv ČSRU a OS ČU§ Karviná
č§ bere na vědomívolbu
a) delegátů na valnou hromadu ČSRU, a to lng, Radomíra Klody, Patrika Kovácse, Lukáše

Tyburce a náhradníka Petra Basla.
b) delegáta na valnou hromadu OS ČUS Karvíná, a to lng. Radomíra Klody, a náhradníka

Petra Basla.

usnesení č. 9 k nepředloženému návrhu strateqického. plánu mediální a
propaqaění práce v RC Havířov na období 2025 - 2027

ČS urtaOa mediální a propagaění komisi zpracovat §trategický plán mediální a propagační
práce v RC Havířov na období 2025 - 2027 a výkonnému výboru RC ukládá plán posoudit,
případně i doplnit, CS zmocňuje r4ýkonný uýbor ke zveřejnění plánu v klubovém informačním
mediu a ukládá mediální a propagační komisi plán průběžně realizovat.

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

Usnesení ě, 10 k návrhu plánu činnosti na rok 2025

ČS' schvaluje navžený plán činnosti na rok 2025 a ukládá r4ýkonnému v,ýboru klubu
rozpracovat tento plán do operativního plánu práce W RC Havířov na rok 2025

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

Usnesení č. 11 k nepředloženému návrhu rozpočtu na rok 2023

VČS umaOá rnýkonnému uýboru RC, aby z důvodu neukončených jednání o smlouvách
reklamních a z důvodu, že není známa částka dotace od NSA, zpracoval rozpočet na rok
2025 nejpozději do 30. dubna 2025 a materiál zveřejníl v sekcí Klubové inŤorrnace -
dokumenty v oficiálním informačním mediu RC Havířov webovém portálu klubu nejpozději do
30. dubna 2025.

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

Usnesení č. 12 k novele Orqanizaěního řádu RC
Č§ schvaluje novelu Organizaěního řádu RC s platností od 19. února2O25

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

usnesení č. 13 ke stanovení výše členského a klubovÝch příspěvků Rc Havířov
na rok 2025

ČS potvrzuje sazebník příspěvků a poplatků na rok 2025

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

usnesení č. 14 k placení příspěvků a poplatků

ČS ukládá všem členům, aby dodržovali ustanovení Poplatkového řádu a ve
stanovených termínech platili příslušné příspěvky a poplatky, které jsou yýznamným
zdrojem financování činností klubu,

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy
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usnesení č. 15 k dluhům z neplacení pňspěvků a poplatkťl

Č§ zmocňuje výkonný rnýbor klubu, aby stanovil limit rrrýše dluhu, po jehož dosažení
nebo překročení bude dluh vymáhat soudně podle článku lV. Dluhy odstavec g.
Poplatkového řádu RC.

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

Usnesení č. 16 k k uplatnění soudního vvr4áhání dluhů
ČS apeluje na členy, především hráče, aby dodžovali ustanovení kapitoly členské
povinnosti stanov RC a Poplatkového řádu RC, zvláště aby ve stanovených
termínech uhrazovali členské a klubové příspěvky a licenční poplatky,
ČS zmocňuje qýkonný raýbor klubu, aby vůči dluznit<ům uplatnil Šoudní vymáhání
dluhu.

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

Usnesení č. í7 h plnění členslcúch povinností

ČS apeluje na členy, především hráče, aby dodržovali ustanovení kapitoly členské
povinnosti stanov RC, zvláště aby absolvovali ve stanovených tennínech lékařské
prohlídky, které jsou nezbytnou Šoučástí hráčské dokumentace v informačnírn
systému CSRU,
Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

9snesení č, 18 ke zlepšení sportovní přípraw
CS apeluje na členy družstva mužů a juniorů, aby dbali na řádnou celoroční
sportovní přípravu s cílem udžení druhé ligy jako podmínky pro získávání finanční
podpory od magistrátu města Havířova a sponzorů.

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

UsFesení ě. 19 ke stavbě vstupního obiektu
ČS uNaOa W RC, aby ve 2. pololetí roku 2025 posoudil kompetentními funkcionáři
magistrátu možnosti a podmínky dalšího usilování o dotaci na stavbu vstupního
objektu.

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

usnesení č. 20 k rozvíiení a prohlubování společenských aktivit klubu
ČS unaOa qýkonnému výboru a všem členům klubu podílet se a zúčastňovat se
aktivit, které podporují společenslqi r$znam sportu ve městě a regionu a které
přispívají k prezentaci spoleěensky rnýznamné činnosti klubu, jako jsou např. cvičení
dětí mateřských škol, organizace cvičení pro klienty Centra ambulantních sociálních
služeb pro lidis mentálním postižením Santé, školní liga ragby, veřejné ukázky ragby
při akcích jiných i nesportovních subjektů, společné aktivity s jinými sportovními
subjekty, ples klubu apod. Jde o qfznamnou aktivitu klubu na sportovní ispolečenské
Úrovni, kterou klub mŮže dobře prezentovat na všech úrovních u vedení Statutárního
města Havířova.

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy
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usnesení č.21 k aktivizaci ělenské základnv

Č§ apeluje na členy klubu, aby jednak řádně plnilí členské povinnosti, jednak aby se
zapojili do organizace a íízení klubu především v trenérských funkcích u mládeže a
ve funkci rozhodčích.

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

Usnesení č. 22 k náborovÝm akcím

ČS unaOa členům klubu vyvinout osobní úsilí k získání norných členů především
v kategoriích starších žáků, kadetů a juniorů. Výkonnému qýboru pak ukládá
novelizovat směrnici o odměňování za získání nových členů.

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hIasy

Usnesení č.23 k podnětům z diskuse
ČS uXlaaa uýkonnému rnýboru klubu zpracovat případné podněty z diskuse a zaťadit
je do operativního plánu práce W RC Havířov na rok 2025

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

usnesení č. 24 k nepředložené zprávě revizora

Zpráva bude zpracována a zveřejněna po zpracování a zveřejnění účetní uzávěrky
v dubnu 2025 na webové stránce RC v sekci Klubové informace - Dokumenty

Přijato 22 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 2 hlasy

Závěr valné hromady
Předseda pak poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup k jednání a
prohlásil, že záleží na všech členech klubu, zda se klub bude úspěšně rozvíjet.

Zapsal: Karel Gaman. sekretář RCH
Havířov 19. února 2O25

Ověřovatel zápisu Noel Sittek Předseda RC Ing, Radomír Kloda

podpis ověřovatele
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